

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Paterculi Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. II.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

Seruilli Capionis, Numantinum grauius exar-
 sit. Hæc vrbs numquam decem millibus plura
 propria iuuentutis armavit: sed, vel ferocia
 ingenii, vel inscitia nostrorum ducum, vel
 fortunæ indulgentia, cum alios duces, tum
 Pompeium magni nominis virum, ad turpissi-
 ma deduxit fœdera, (hic primus e Pompeiis
 Cos. fuit) nec minus turpia ac detestabilia
 Mancinum Hostilium Cos. sed Pompeium gra-
 tia impunitum habuit, Mancinum verecundia;
 quippe non recusando, perduxit huc, vt per-
 feriales nudus ac post tergum religatis mani-
 bus dederetur hostibus. quem illi recipere se
 negauerunt, sicut quondam Caudini fecerunt,
 dicentes *publicam violationem fidei non debere
 vnius lui sanguine.*

CAP. II. Immanem deditio Mancini ci-
 vitatis mouit dissensionem. quippe Tib. Grac-
 chus, Tib. Gracchi clarissimi atque eminent-
 issimi viri filius, P. Africani ex filia nepos, quo
 quæstore & auctore id fœdus idum erat, nunc
 grauiter ferens aliquid a se factum infirmari,
 nunc similis vel iudicii vel pœnæ metuens
 discrimen, Tribunus plebis creatus, vir alio-
 qui vita innocentissimus, ingenio florentis-
 simus, proposito sanctissimus, tantis deni-
 que adornatus virtutibus, quantas perfecta
 & natura & industria mortalis conditio reci-
 pit, P. Mutio Scæuola, L. Calpurnio Coss. ab-
 hinc annos CLXII. desciiuit a bonis; pollicitusque toti Italiz ciuitatem, simul etiam pro-
 mul-